

西雅圖台語基督教會

Seattle Formosan Christian Church

10:00am 第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese

12:00 pm 第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English

代理主任牧師: 鄭溢恩牧師 Rev. Ian Cheng | 425.623.2824 | ian@seattlefcc.org

青少年助理牧師: 梁景涵傳道 Pastor Jim Liang | 206.384.1845 | jim@seattlefcc.org

April 27, 2014

事工報告

1. 謝謝吳保星牧師的辛勞；今天特別來我們教會講道,願 神祝福他和吳師母在主裡的服事!

[提摩太慕道友查經小組]: 除了每週五晚七點半原有的查經班(適合已信者), 提摩太團契將於五月開始一個新的慕道友查經小組。這個新的小組的聚會時間和地點與原有提摩太團契一致(通常在教會或教友家)。如果大家有認識年輕上班族或是研究生的朋友/慕道友, 請幫忙邀請並且聯絡提摩太團契的南薰。

[家庭團契]: 家庭團契即將在五月十一號(星期日)起舉辦為期四次的親職講座, 主題為 "Raising responsible children through love and logic". 講座同時備有為兒童設計的活動. 請兄姊幫忙邀請有幼兒的家庭參加. 若有興趣請聯絡 Tom。

[以利亞團契Waymaker]: 除了每星期五7:30pm to 9pm 討論 7 2 週查讀聖經外, 也設福音查經, 兩組同時進行, 請幫忙邀請Bellevue 慕道朋友參加. 五/六月聚會地點: Jimmy & Tina 府上.

[關懷組 - 禱告室Prayer Corner]: 為教會事工及兄姐身心靈的需要, 關懷組成立Prayer Corner. 若有需要被代禱的或有代禱事項 洽禱告同工: 蕊芬牧師娘, Tim, Kai, Karin, 純卉姐, 洪雪姐, 秀蘭姐, 敬鳳姐.

[關懷組 - 肢體關懷]:

- 吳牧師從台灣來電報平安, 手術成功, 他已可以下床走路, 謝謝大家為他禱告
- 請繼續為有病痛的兄姊康復代禱: 劉牧師娘、柏齡兄、彩玉姐等, 並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱: 明莉姊的婆婆、幸詩姊的母親、麗雅姊的爸爸、Sandy的父親、麗華姊的父母、榮泰兄的母親, 普凱兄的母親求主施恩醫治, 早日恢復健康。

Ministry Announcements

1. This year, TOFU will be holding their first spring retreat on 5/24-25. Registration deadline is 5/4. Our speaker this year is Pastor Raymond Choi and the theme is "The Least of These." Please pray for all the planning that needs to be done and the weather to hold up! We hope this will be a memorable and transformative experience for all the attendees.

[Timothy's NEW seekers group]: Besides the weekly believers bible study every Friday 7:30pm, Timothy fellowship will start another study group for seekers starting in May. This new seekers group will meet at the same location (usually at church or friends' house) as the weekly believers bible study group. If you know any seeker friends who are young professionals or graduate students, please help to invite and contact Nan-Hsun for details.

[Family Fellowship]: As a kick-off event for Family Fellowship, we will be hosting a class for young parents on the topic of "Raising responsible children through love and logic". The class will start on Sunday May 11th and span 4 Sundays. While the parents are in class, the children will also have a program taught by experienced professional teachers. This is a great opportunity to invite young family friends in our community. Please take some event flyers for the invitation, and contact Tom if you'd like to volunteer to help or have any questions.

[Waymaker Fellowship]: Besides the weekly Friday 7:30pm to 9pm Bible study (to finish reading Bible in 72 weeks), Waymaker Fellowship has started another study group for the seekers starting in March. March & April meeting location is at Barry & Rebecca Ma's residence. If you know of any seeker friend who lives in Bellevue, please help to invite and contact Barry, Rebecca or PIC Kai for details. (Meeting location in May & June: Jimmy & Tina's residence)

[SFCC Caring – Prayer Corner]: Due to ministry & personal needs and burdens, SFCC Caring has started Prayer Corner "to pray for" and "to pray with" anyone who's in need. Please contact the following coworkers if you have prayer request: Katherine, Tim, Kai, Karin, Hui, Hsieh, Sue-lan & Ching Fong or send email to eliselee@gmail.com.

[SFCC Caring - Prayer Requests]:

- Pastor Wu called from Taiwan to thank SFCC for praying for his knee surgery. Surgery went well and he's able to walk now.
- Please continue to pray for brothers and sisters who are recovering from illness especially Mrs. Joshua Liu, brother James Huang and our friends & relatives in town or overseas.

聖工分擔

崇拜組 (Worship)	本週 (04/27)		下週 (05/04)	
	10 AM	12 PM	10 AM	12 PM
司會 MC	郭芄圻	Isaac Chang	李玉娟	Matt / Sherry
敬拜讚美 Worship	Kai Cheng		陳敬鳳	
講道 Speaker	吳保星牧師	鄭溢恩牧師	鄭溢恩牧師	鄭溢恩牧師
司琴 Pianist/Guitarist	陳庭恩	Nan-Hsun	姚愛敏	Vivian Su
招待 Usher	李時洲夫婦	Jamie /Nikki	連仁杰/ 顏智美	Tom / Moses
司獻 (收) Offering	林焯容/ 溫明豐	Tom	連仁杰/ 顏智美	Tom
司獻 (記) Offering	林焯容/ 溫明豐	Tom	李玉娟/ 楊士谷	Tom
影音 A/V Tech	楊士谷/ 陳泰昌	Andy/Brian	馬炳彬/ 楊士谷	Andy/Brian
華語翻譯	黃國樑		蕊芬師母	
英語翻譯	李玉娟		溫明豐	

服事組 (Serving)	本週 (4/27)		下週 (5/4)	
獻花 Floral	Judy		Karin	
交通車 Rides	顏智美		顏智美	
洗米 Rice	李時英		Tim	
總務 Kitchen	TBD		Tim	
拿菜 Lunch Pick Up	御膳		御膳	
盛菜/清垃圾 Lunch Crew	Bellevue	College	心平安	MBS+SALT
送餐盤 Tray Return	Kai		徐榮泰	
男廁所 Men's Restroom	馬炳彬		Kai	
女廁所 Women's Restroom	林佩璋		林佩璋	

兒童主日學 Children Sunday School (四月 April)	
主日學 Sunday School 10:00 ~ 11:20	高年級 G4-G6: Lawrence
	低年級 K-G3: Peter
	幼兒 2yr-preK: Sandy/Kathrine
	兩歲以下 under 2yr : 幼嬰室提供閉路禮拜影像
12:00-12:30	兒童敬拜 Worship: Peter
12:30-01:15	幼兒主日 Kids Program: Willa / Deborah
	幼兒教室清理 Classroom Cleaning: Jessie Hsu

兒童主日學 Children Sunday School (五月 May)	
主日學 Sunday School 10:00 ~ 11:20	高年級 G4-G6: Sally
	低年級 K-G3: Scott
	幼兒 2yr-preK: Mei-Chen/ Teanen
	兩歲以下 under 2yr : 幼嬰室提供閉路禮拜影像
12:00-12:30	兒童敬拜 Worship: Peter
12:30-01:15	幼兒主日 Kids Program: Willa / 待定
	幼兒教室清理 Classroom Cleaning: Dong-Hui

上週(04/20)禮拜出席人數/奉獻 Last Sunday Attendants and Offering

禮拜 Services	出席人數 Attendants	一般奉獻 General Offering
台語英語聯合禮拜 Joint Service	140/16	10,972.44
禱告會 Prayer Meetings	週二教會 Tuesday @ Church ; 週三東區 Wednesday @ eastside : 主日早上英語 Sunday ; 下週目標:	
成人主日學 Adult Sunday School	台語成人主日學 : English Sunday School:	

第一堂台語 主日禮拜程序

Order of Worship –First Service Taiwanese

主後 2014 年四月 27 日

April 27, 2014

- | | | |
|---|---|-------|
| ❖ | 序樂 | 司琴 |
| ❖ | 宣召 | 司會 |
| ❖ | 敬拜讚美 | 敬拜團 |
| ❖ | 牧禱 | 吳保星牧師 |
| ❖ | 讀經 馬太 28:18-20 | 司會 |
| ❖ | 講道 神國的事業 | 吳保星牧師 |
| ❖ | 回應詩歌 #231 | 會眾 |
| ❖ | 奉獻 我之錢銀獻與祢 用出攏遵祢旨意
我之才情祢賞賜 甘願還祢做器具 | 會眾 |
| ❖ | 歡迎 / 報告 | 司會 |
| ❖ | 頌榮 #337B | 會眾 |
| ❖ | 祝禱 | 牧師 |
| ❖ | 阿們頌 | 會眾 |
| ❖ | 殿樂 | 司琴 |

日期	講員	講章標題	經文
主題：「以虔誠為祭」			
5/04	鄭溢恩牧師		
5/11	梁景涵傳道	信心的婦人	太 15:21-28
5/18	忻洪達弟兄		
5/25	鄭溢恩牧師	工作是一個禮物	

信息大綱 Sermon Outline

題目：神國的事業

經文：馬太 28:18-20

大綱：引言

一. 所有的(All) → 得著的權柄 (v.18)

二. 所以(Therefore) → 使命的交託 (v.19)

三. 我就(Surely) → 同在的應許 (v.20)

結論



Order of Worship
Second Service English Worship
第二堂 英語主日禮拜程序

主後 2014 年四月 27 日

April 27, 2014

Prelude

Welcome and Praise

Offering

Announcement

Message "Times and Dates"

Response Song

Benediction

Date	Speaker	Topic	Passage
Theme :			
5/04	Pastor Jim	Many Other Things	John 21:25
5/11	Pastor Jim	A Woman of Faith	Matt. 15:21-28
5/18	Pastor Anne		
5/25	Pastor Ian	Called to Work	Gen 2:15

Sermon Outline :

Title: Times and Dates

Scripture: Acts 1:6-7

1. The Million Dollar Question

2. The 2,000 Year Old Answer